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Praha, 23.12.2024 

 

Vážený pane zastupiteli, 

 

úvodem dovolte, abych Vám pomohl se zorientovat v organizační struktuře radnice.  

Problematika zón parkovacích stání, na kterou jste se svojí interpelací zaměřil, nespadá do mojí 

kompetence, ale do kompetence pana radního pro veřejné prostranství. Řeší ji jemu podléhající 

Odbor správy veřejného prostranství a zeleně, konkrétně jeho Oddělení správy dopravy v klidu. 

 

Ve spolupráci s panem radním a také s předsedou Dopravního výboru ZMČ jsme se shodli na 

seznamu ulic, které doporučujeme zařadit do nejbližšího kola rozšiřování zón parkovacích stání. 

Tento seznam měl být projednán v prosincovém zasedání výboru. Jeho program byl po politickém 

převratu přesunut na leden. Nicméně dovolím si v rámci této odpovědi Vás s návrhem seznámit: 

 

Návrh rozšíření ZPS V MČ Praha 5: 

K Oblasti 5.2 přidat jmenované ulice: Hliník, Nad Hliníkem  

K Oblasti 5.3 přidat jmenovanou ulici: Strakonická  

K Oblasti 5.4 přidat jmenované ulice: Lučištníků. Nyklíčkova, Barvitiova, Kloudová, Bohumila 

Šimůnka, Kačírkova, V Zářezu, Puchmajerova, U Kříže, U Tyršovy školy, Mezná, Markova, V 

Ohybu, Na Hutmance, U Waltrovky, Na Pomezí, Kohoutových, Bochovská, K Rovinám, Polívkova, 

Pod Vidoulí  

K Oblasti 5.5 přidat jmenované ulice: Goldscheiderova, V Úvalu, Za Opravnou  

K Oblasti 5.6 přidat jmenované ulice: Hugo Haase, Baarové, Vítové, Ferbasové, Schránilová, 

Geologická, Štěpařská 

Na dotaz o mém postoji k usnesení RMČ č.11/294/2017, jsem odpověděl ústně ihned po přečtení 

interpelace v sále. Bohužel jste při odpovědi nebyl přítomen a ptáte se znovu. Oba úkoly usnesením 

uložené tehdejšímu radnímu pro veřejné prostranství byly splněny již v roce 2017. V té době mne ani 

nenapadlo, že bych mohl v budoucnu být zastupitelem, natož místostarostou. Usnesení se navíc, jak 

jsem vysvětlil shora, ani netýkalo mé gesce.  

Až při naší diskuzi při vánočním večírku jste mi vysvětlil, proč se takto ptáte. Šlo o větu ohledně 

rozšíření zón placeného stání na celé území MČP5. V tom se naše názory opravdu liší. Pro Vás 

evidentně ZPS slouží k výběru peněz, je potřeba platit všude  bez výjimek a nikdo nesmí uniknout. 

Já ZPS vždy vnímal jen jako nutné zlo za účelem obrany místních obyvatel před zahlcením jejich 



 

 

ulic odloženými auty dojíždějících. Respektuji, že máme v MČ několik málo oblastí s řidším 

osídlením a domky s vlastními garážemi a pozemky, kam nikdo cizí nedojíždí a auta neodstavuje. 

Tito lidé zónu placeného stání nepotřebují ani nechtějí. Já bych jim tu svobodu nechal a nenutil je 

do regulace. Mám za to, že v některých ohledech je naše země až přeregulovaná.  

 

K Vaší doplňující otázce na stav nového projektu rekonstrukce ulice Na Pomezí uvádím, že na 

základě našeho požadavku vzneseného městu byl úkol zadán TSK HMP, a.s. Ta objednala nový 

projekt u společnosti Valbek s.r.o. (č. akce 1000248). V září pak byla dokončena první fáze a na 

naší radnici proběhlo první z řady jednání s projektanty, investorem, majiteli sousedních pozemků, 

ROPID a dalšími stakeholdery. Aktuálně jsou jejich připomínky projektanty do projektu 

zapracovávány. 

 

V minulém týdnu se vám podařilo většinou jednoho hlasu rozbít vedení radnice. Nemáme starostu, 

nemáme schválen rozpočet a máme jen část městské rady. Do roku 2025 bych obyvatelům MČ přál, 

aby se politici ve vedení MČ namísto politického kočkování věnovali realizaci připravených 

investic. Jednou z prvních by mohlo být rozšíření počtu parkovacích stání na Sídlišti Barrandov, 

které odcházející koalice vyprojektovala, projednala a předala Odboru přípravy a realizace investic 

k výstavbě. 

 

S úctou 

 

Ing. Milan Kryl 

 


